

其他服务

Other services

- 培训与座谈会
 - 检验服务：出货前、生产前、生产中、最终随机与装运检验
 - 产品质量管理
 - 工厂审核
 - 企业社会责任 (CSR) 培训
 - 国际重要客户管理
- Training and seminar
 - Inspection services: pre-shipment, pre-production, during production, final random and loading inspections
 - Product quality control
 - Factory audits
 - Corporate Social Responsibility (CSR) training
 - International key account management



Tested for
Harmful
Substances
Safety

www.tuv.com
ID 0060000000



更高透明度 More transparency

新的测试标识的标准化设计显著提高了品牌识别度。与此同时，强化了身份认证的潜力。此外，认证内容现在也清晰可见，这正是正确使用标识的方式。
The standardised design of the new mark significantly enhances the recognition value of the brand. At the same time, this reinforces the identification potential. In addition, the certified contents are now clearly visible. That brings the mark's usage right to the point.

更具安全性 More safety

更清晰的测试标识同时提高了其安全性，因为相同的准则适用于所有人，他们都运用相同的工具，并且他们都知道相同的事实。新的标识总能代表明确的规则和测试机制无一例外。使用QR码相关的检测范围可在几秒钟内查到。
Greater clarity also enhances safety, because the same rules apply to everyone, they all use the same tools and they all know the same facts. The new mark always stands for clear rules and test mechanisms - without exception. With the QR code the associated testing scopes are accessible in a matter of seconds.

提升广告价值 More advertising value

日益增加的认识价值和不断提高的安全性也能提升广告价值。作为一名用户，您可从引人注目的设计和显著的品牌认知度中受益。
The increased recognition value and the higher level of safety also enhance the advertising value. As a user, you benefit from the more striking design and significantly greater brand awareness.

关于德国莱茵TÜV集团 About TÜV Rheinland Group

德国莱茵TÜV是全球提供独立检验服务的领导者，拥有150年历史，在全球各地设有分支机构，员工总数超过2万人。服务涵盖工业服务与信息安全、交通服务、产品服务、管理体系服务和培训与咨询服务。安全与品质是TÜV莱茵人的一致追求，我们希望成为全球最佳检测、检验、认证、咨询和培训服务提供商，可持续且独立。

TÜV Rheinland is a world's leading independent technical service provider with 150 years of experience and more than 20,000 people worldwide. The business scope covers Industrial Services & Cybersecurity, Mobility, Products, Academy & Life Care, and Systems. The people at TÜV Rheinland are united by their passion for safety. We want to become the world's best sustainable and independent service provider for testing, inspection, certification, consulting and training.

莱茵TÜVed，值得托付的 TÜVed by Rheinland

德国莱茵TÜV大中华区
TÜV Rheinland Greater China
服务热线 Hotline
4008831300
+852 21921022 (中国香港 Hong Kong)
service-gc@tuv.com

关注我们的微信：

TUV 莱茵



www.tuv.com

 **TÜVRheinland®**
Precisely Right.

化妆品及个人护理产品测试与技术服务 Cosmetics and Personal Care Products Testing and Compliance Consulting Service

www.tuv.com

 **TÜVRheinland®**
Precisely Right.



要美丽，更要安全

True Beauty Lies with Quality and Safety

化妆品作为我们日常生活的重要组成部分，其安全与质量备受关注。世界各国都已制定了严格的化妆品法律法规以保护消费者的健康。

德国莱茵TÜV是全球领先的第三方检测和认证机构，近150年来，我们在全世界为企业的产品安全与质量提供可信赖的技术服务。我们的专家团队可以依据众多国际市场的法规标准，为您的化妆品提供一站式的测试与合规咨询方案。

我们的服务包括：化妆品的物理/化学测试，微生物测试，功效测试，合规咨询以及各类定制化服务，帮助您的产品在日益严苛的监管环境中脱颖而出，赢得消费者信赖。

As a big part of our daily routine, the safety and quality of cosmetics have attracted much attention. Countries around the world have enacted strict cosmetics laws and regulations to protect the health of consumers.

TÜV Rheinland is the world's leading third-party testing and certification organization. For nearly 150 years, we have been providing reliable technical services for product safety and quality worldwide. Our team of experts can provide one-stop solutions for testing and compliance consulting service for your cosmetics in accordance with regulatory standards in numerous international markets.

Our services include: cosmetics physical/chemical testing, microbial testing, efficacy testing, compliance consulting, and various customized services, helping your products stand out in an increasingly stringent regulatory environment and win the trust of consumers.

德国莱茵 TÜV，您值得信赖的合作伙伴 TÜV Rheinland is Your Reliable Partner

化妆品指的是所有与人体表面（皮肤、头发、指甲、嘴唇等）以及牙齿、口腔粘膜组织直接接触的，主要用于清洁，增加香味，改变外观，保护，保养，除体味的单一或混合物。*由于产品直接作用于人体，功效和作用范围各有不同，消费者在购买前一般都会先对化妆品的质量谨慎鉴别。我们的化妆品服务可助您维护消费者对产品的信心，证明您的产品的优质可信，提高在国际市场上的竞争优势，降低责任风险。

A cosmetic product is any substance or mixture intended to be placed in contact with the external parts of the human body (like skin, hair, nails or lips) or with the teeth and the mucous membranes of the oral cavity with a view exclusively or mainly to cleaning them, perfuming them, changing their appearance, protecting them, keeping them in good condition or correcting body odour.* Due to the different product range and the effect on the human body, critical consumers pay a close attention to quality before making any purchases. Our cosmetic product service can maintain customer's trust in your products and documenting your own high level of standards when it comes to product quality and safety, improve your competitive standing on the global market and your security in terms of product liability.

*各个国家对于化妆品的定义稍有不同
*The definition varies slightly from country to country

服务范围

Service Scope

检测服务

- **物理-化学测试**：分析禁用/限制物质、活性物质、稳定性和兼容性等；评估化妆品的成分是否符合法规对禁用/限用物质的限值要求
- **微生物测试**：检测化妆品中潜在的有害微生物污染物，评估防腐剂的有效性
- **功效测试**：为产品的功效宣称提供证据支持

TESTING SERVICES

- **Physical-Chemical testing**: analysis of prohibited/restricted substances, active substances, stability and compatibility, etc., assessment of cosmetic ingredients for compliance with regulatory limits for prohibited/restricted substances
- **Microbiological testing**: detection of potential harmful microbiological contaminants in cosmetics and evaluation of the effectiveness of preservatives
- **Efficacy testing**: provision of evidence to support product efficacy claims

合规咨询服务

我们的国际法规和安全评估专家团队由美国注册毒理学家（DABT），中国认证毒理学家（DCST）和欧盟认证化妆品安全评估师组成，在化妆品安全评估和合规咨询领域有着丰富经验。

Our international regulation and safety assessment expert teams are composed of Diplomate of the American Board of Toxicology (DABT), Diplomate of Chinese Society of Toxicology (DCST), and EU Certified Cosmetic Safety Assessors, with rich experience in the field of cosmetic safety assessment and compliance consultation.



产品范围

Product Scope

皮肤护理

- 面部护理：清洁（卸妆，洁面，剃须膏等），护理（爽肤，精华液，乳液，霜，面膜，防晒等）
- 身体护理：沐浴露，磨砂膏，身体乳

SKIN CARE

- Facial care: cleansing (make-up removal, cleansing, shaving creams, etc.), care (toners, serums, lotions, creams, masks, sunscreens, etc.)
- Body care: shower gels, scrubs, body lotions

彩妆和香水产品：

- 面部（眼部和唇部）彩妆
- 美甲产品
- 香水和古龙水

MAKEUP AND PERFUME

- Face (eye and lip) make-up
- Nail products
- Perfumes and colognes

毛发护理

- 毛发清洁：洗发水，剃须膏
- 毛发护理：护发素、发膜
- 毛发美容：发蜡、啫喱，染发烫发产品

HAIR CARE

- Hair cleansing: shampoos, shaving creams
- Hair care: conditioners, hair masks
- Hair beauty: hair waxes, gels, hair coloring, and perming products

口腔护理

- 牙膏
- 漱口水

ORAL CARE

- Toothpastes
- Mouthwashes



化妆品测试标准

Cosmetic Test Standards

地区 DESTINATION	主要化妆品法规 MAJOR COSMETIC REGULATION
中国 China	化妆品监督管理条例 Cosmetics Supervision and Administration Regulation (CSAR)
欧盟 EU	化妆品法规 (EC) No.1223/2009 EU Cosmetic Products Regulation (EC) No. 1223/2009
美国 US	食品、药品和化妆品法案 (FD&C法案) Federal Food, Drug, and Cosmetic Act (FD&C Act)
东盟 ASEAN	东盟化妆品指令 ASEAN Cosmetics Directive
沙特阿拉伯 Saudi Arabia	SASO 1953/2005 化妆品 (安全) 法规 SASO 1953/2005 Cosmetic Product (Safety) Regulations